

LAPORAN AKTIVITI PUSAT INTERNET 1 MALAYSIA

KG. DATO' SRI HAMZAH, KEMAYAN.

PROGRAM : KELAS GOOGLE & SAVE GAMBAR (KERJA KURSUS SENI)

TARIKH : 3.4.2017

MASA : 3.15 AM – 5.15 PM

JENIS	MAKLUMAT	NOTA
NAMA ACARA	Kelas Google & Save Gambar (Kerja Kursus Seni)	
TARIKH & MASA	3.4.2017 (3.15 AM – 5.15 PM)	
LOKASI	PIIM Kg. Dato' Sri Hamzah	
TUJUAN	<ul style="list-style-type: none">• Mengajar cara mencari maklumat mengenai kerja kursus seni• Mengajar cara untuk menyimpan gambar daripada internet	
BUTIRAN PENERIMA		
BUTIRAN BERKAITAN DENGAN AKTIVITI	Kelas ini adalah untuk mengajar pelajar yang ingin membuat kerja kursus untuk mencari maklumat yang mereka perlukan seperti sejarah seni serta contoh gambar jenis-jenis corak seni yang berkaitan dengan tajuk kerja kursus pelajar tersebut.	
KEBAIKAN/KELEBIHAN AKTIVITI	Pelajar dapat mengetahui cara untuk mencari maklumat melalui ejen carian 'Google' dan dapat mengetahui cara menyimpan gambar dari internet.	
NAMA VIP	Tiada	
NAMA TETAMU DARIPADA AKTIVITI	Tiada	
PERLAKSANAAN AKTIVITI	Tiada	
AKTIVITI SOKONGAN	Tiada	
PESERTA LAIN	Tiada	

KETERANGAN GAMBAR	Aktiviti yang dijalankan semasa kelas berlangsung.	
KETERANGAN GAMBAR BESERTA NAMA		
TERJEMAHAN DOKUMEN SOKONGAN	Tiada Tiada	

Laporan Bertulis

KELAS GOOGLE & SAVE GAMBAR (KERJA KURSUS SENI)

Tarikh : 3.4.2017

Masa : 3.15 petang – 5.15 petang

Tempat : PI1M Kg. Dato' Sri Hamzah

Pada 3 April 2017 yang lalu, 3 orang pelajar Tingkatan 3 telah datang ke PI1M Kg. Dato' Sri Hamzah untuk mencari maklumat tentang kerja kursus seni. Pelajar tersebut ingin mencari maklumat tambahan untuk dimasukkan ke dalam kerja kursus seni mereka. Pelajar dapat mengetahui cara untuk mencari maklumat melalui ejen carian 'Google' dan dapat mengetahui cara menyimpan gambar dari internet. Kelas ini adalah untuk mengajar pelajar tersebut untuk mencari maklumat yang mereka perlukan seperti sejarah seni serta contoh gambar jenis-jenis corak seni yang berkaitan dengan tajuk kerja kursus pelajar tersebut. Hasil daripada kelas tersebut, mereka dapat mempelajari cara untuk menyimpan artikel dan gambar yang berkaitan untuk dicetak. Mereka juga diajar cara untuk 'create folder', 'save' maklumat di dalam 'folder' dan bagaimana untuk mencari semula 'folder' yang telah mereka 'save'.